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Nuorisovaltuusto 

 

 
 
 
 
 

Nuorisovaltuuston kokous 
 

 

Aika: 13.08.2020, 16.35-18.23 

 
Paikka: Kaarina-talo, Lautakunnantie 1 

 
Jäsenten läsnäolo: 

 
 
 

Hakala Rasmus ☒ 

Halen Tua poistui 18.12 ☒ 

Hamarila Viivi ☒ 

Kontiokorpi Enni ☐ 

Koskinen Eino poistui 17.25 ☒ 

Lisinen Veeti ☒ 

Majabacka Maia ☒ 

Noponen Kaarlo poistui 18.12 ☒ 

Nummila Mimosa ☐ 

Paju Petteri ☒ 

Puranen Katrina ☒ 

Sirkiä Erika ☒ 

Tammi Otto ☒ 

Toikka Iina ☒ 

Tuominen Elsa ☒ 
 

 
 

Muut osallistujat: 
 

 
 

Hanna sirkiä poistui 17.07 

Hanna Inkeroinen poistui 18.02 

Åsa Gustafsson saapui 16.57 

Timo Virkkula saapui 17.10 

Anni Toivonen poistui 18.20 
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Käsiteltävät asiat 
 
 
 
 

1 Kokouksen avaus 
 

Ehdotus: Varapuheenjohtaja avaa kokouksen. 

 
Päätös 54§: Avattiin kokous ajassa 16.35 

 
 
 
 

2 Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus 
 

Ehdotus: Todetaan läsnäolijat, laillisuus ja päätösvaltaisuus. 

 
Päätös 55§: Todettiin läsnäolijat, laillisuus ja päätösvaltaisuus 

 

 
3 Pöytäkirjantarkistajien valinta 

 
Ehdotus: Nuorisovaltuusto valitsee keskuudestaan kaksi 

pöytäkirjantarkastajaa. 

 
Päätös 56§: Valittiin valtuutetut Hamarila  Viivi ja Lisinen Veeti 

 
 
 
 

4 Esityslistan hyväksyminen 
 

Ehdotus: Hyväksytään esityslista. 

 
Käsittely: Lisätään kohta 10 syksyn kokouspäivät 

 
Päätös 57§: Päätettiin lisätä kohta 10 syksyn kokouspäivät 

 
 
 
 

5 Pj-vaalit 
 

Ehdotus: Valitaan nuorisovaltuustolle uusi puheenjohtaja 

 
Käsittely: Nuorisovaltuuston edeltävä puheenjohtaja Anni Toivonen on 

jättänyt erohakemuksen. Uusiksi ehdokkaiksi asettui Tua Halen ja 
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Rasmus Hakala. Ehdokkaat pitivät kahden minuutin 

puheenvuorot. Tua Halen aloitti. Seuraavaksi kuultiin Rasmus 

Hakalan puheenvuoro. Järjestettiin suljettu lippuäänestys. 

Ääntenlaskijoiksi valittiin Viivi Hamarila ja Veeti Lisinen. Äänet 

jakautuivat seuraavasti: Rasmus Hakala 12 ja Tua Halen 1. 

Rasmus Hakala valittiin nuorisovaltuuston uudeksi 

puheenjohtajaksi. 

 
Päätös 58§: Valittiin nuorisovaltuuston uudeksi puheenjohtajaksi Rasmus 

Hakala 
 
 
 
 
 

6 Ilmasto-ohjelma 

 
Ehdotus: Käydään läpi ilmasto-ohjelman tämän hetkinen tilanne 

 
Käsittely: Hanna Inkeroinen esitteli Kaarinan ilmasto-strategian. Käytiin läpi 

pykälä koskien nuorisovaltuuston arviointi pyyntöä. 

Lautakuntavastaavat voisivat kerätä kokouksista ideoita. Käytiin 

läpi myös miten voitaisiin osallistaa muitakin ihmisryhmiä. 

Ajankohta syksy ja kevät. Anni Toivonen ehdotti, että voitaisiin 

tehdä kysely ilmastoa koskien. Puheenjohtaja Rasmus Hakala 

kannatti ja ehdotti, että lähettää ne rehtoreille. Åsa Gustafsson 

ehdotti, että voitaisiin luoda yhteinen tiedosto lautakunnille, johon 

kerätään kaikista lautakunnista ehdotuksia. 

 
Liite : Kaarinan Ilmasrostrategia 

 
Päätös 59§: Päätettiin jatkaa asian käsittelyä seuraavissa kokouksissa 

 
 
 

 
7 Ympäristö tapahtuma 

 
Ehdotus: Käydään läpi tapahtuman suunnitelma 

 
Käsittely: Kaarlo Noponen kertoi, ettei tapahtumaa ole mahdollista toteuttaa 

vallitsevien olosuhteiden takia. 
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Päätös 60§: Päätettiin jäädyttää tapahtuman suunnittelu ja siirtää mahdollisesti 

myöhemmälle, kun tilanne sallii 
 
 
 

8 Hankeraha 

 
Ehdotus: Käydään läpi hankerahan tilanne 

 
Käsittely: Anni Toivonen kertoi, että nuorisovaltuustolle ei ole tullut tietoja 

budjetista. 

 
Päätös 61§: Selvitetään miten saadaan hanke loppuun ja missä vaiheessa 

hanke on 
 
 
 

9 Kummivaltuutettujen kuulumiset 

 
Ehdotus: Kuullaan kummivaltuutettujen kuulumiset 

 
Käsittely: Timo Virkkula kertoi, että taloudesta on paljon keskustelua. 

Nuorisovaltuuston olisi hyvä osallistua neuvotteluihin. Åsa 

Gustafsson kertoi, että raami on käsittelyssä 

kaupunginvaltuustossa. Ehdotti, että lautakuntavastaavat voisi 

kerätä tärkeitä asioita. Nuorisovaltuusto voisi palata lokakuussa 

2021 vuoden budjettiin ja miettiä, mitä asioita pitäisi jättää tai 

säästää. Rasmus Hakala ehdotti, että syyskuussa kerättäisiin 

nuorisovaltuuston ideat budjettia koskien ja kaupunginjohtaja tulisi 

lokakuussa käymään. Elsa Tuominen kannatti. 

 
Päätös 62§: Merkittiin tiedoksi ja päätettiin käsitellä asiaa syyskuussa. 

 
10 Kokouspäivämäärät 

 
Ehdotus: Päätetään kokouspäivämäärät 

 
Käsittely: Anni toivonen ehdotti, että nuorisovaltuusto luo kyselyn 

 
Päätös 63§: Päätettiin luoda kysely kokouspäivistä 

 
 
 

11 Ilmoitusasiat 
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11.1 Lautakuntien kuulumiset 

 
Ehdotus: Kuullaan lautakuntien kuulumiset 

 
 
 

Käsittely: Otto Tammi kertoi, ettei kaupunkikehityslautakunnan 

kokouksessa noussut esille nuorisovaltuustoa koskevia asioita. 

Maia Majabacka kertoi, että ympäristölautakunnassa käytiin 

läpi ympäristötapahtuma. Katrina Puranen kertoi, että 

henkilöstölautakunta on suunniteltu lakkautettavan. Rasmus 

Hakala kertoi, että sivistyslautakunnassa käytiin läpi Hovirinnan 

koulun piirustukset. 

 
Päätös 64§: Merkittiin tiedoksi 

 
 
 

11.2 Lounais-Suomen piiri ja Nuorisovaltuustojen liitto 

 
Ehdotus: Kuullaan Lounais-Suomen piirin ja Nuorisovaltuustojen liiton 

kuulumiset 

 
Käsittely: Lounais-Suomen piiriltä ja Nuorisovaltuustojen liitosta ei ole 

tullut uutta tietoa. 

 
Päätös 65§: Merkittiin tiedoksi 

 
 
 

12 Muut asiat 
 
 
 

Kokous päätettiin ajassa 18.23 


